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UITTREKSEL 

 

 

Aanwezig: 

- de voorzitter: H. Wijers - Van der Linden (SV); 

- de leden: J. Coolen (vanaf 19.34 uur; agendapunt 2), H. Sleven (i.p.v. ‘vacature’) en  

  E. van Tilburg (allen SV), E. Franzen en B. Grabert (beiden RO), M. Bongers en J. Visser   

 (beiden CDA), A. Kierkels (D66), L. van Kessel (PAL), P. Ramaekers (vanaf 19.38 uur;  

 agendapunt 2; VVD) en J. Bouten (LS); 

- de griffier: W. Cornelissen. 

 

Mede deelnemend aan de beraadslagingen (ex art. 16 Verordening op de commissies): 

- P. Verlinden, S. Backus en R. Martens (collegeleden); 

- J. Heideman (juridisch medewerker ruimtelijke ontwikkeling/planschade), agendapunt 5.1. 

 

Publiek mede aanwezig: 

- D. Voermans en M. Wagemans (raadsleden); 

- H. Kanders (senior medewerker kernen en bedrijfsterreinen), M. Leenders (teamleider 

  ontwikkeling) en L. van der Linden (afdelingshoofd ruimte); 

- 2 overige belangstellenden. 

 

Nr. Betreft 
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Bespreken raadsvoorstellen raadsvergadering 12 maart 2019 

 

5.1 Vaststellen begroting gebiedsfonds Buggenumse Veld 2019-2022 +  

       Instemmen met tweejaarlijkse bijstelling door college 

 

Op vragen van de commissieleden antwoordt waarnemend portefeuillehouder wethouder  

R. Martens, met ambtelijke ondersteuning door mevrouw J. Heideman, op hoofdlijnen als 

volgt: 

- Het college heeft nog geen besluit genomen, alleen een raadsvoorstel vastgesteld; 

- De gemeenteraad heeft bij raadsbesluit van 11feb14 het gebiedsfonds Buggenumse 

Veld ingesteld ter uitvoering van de structuurvisie Buggenumse veld + van de motie 

van de gemeenteraad van 25jun13 over besteding van de compensatiebijdrage van 

Nunhems Netherlands. De intentie van de raad is daarbij geweest om op detailniveau 

te kunnen meesturen; 

- De adviesgroep, die de ontwikkelingen vanuit het gebiedsfonds begeleidt, is 

enthousiast bezig. Om het unieke landschap zoveel mogelijk de behouden en waar 

nodig te herstellen zijn vele kleine projectjes nodig. In de uitvoering ervaart de 

adviesgroep het als lastig dat voor elk project, hoe klein ook, aan de gemeenteraad om 

instemming moet worden gevraagd; 

- Uit het raadsvoorstel + uit de collegemededeling d.d. 24jan19 over het inschakelen 

van een extern bureau voor het opstellen van een visie voor het Buggenumse Veld 

kunnen alle bedoelingen met die inschakeling worden opgemaakt. De kostenraming is 

indicatief (€ 100 per uur, zoveel uren, zoveel dagen), maar wel een maximum. 
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Op een vraag van mevrouw E. van Tilburg zegt wethouder R. Martens toe de uitgebrachte 

offertes ter inzage te zullen geven. 

 

De commissie blijkt verdeeld over de vraag of het raadsvoorstel rijp is voor bespreking in de 

raadsvergadering van 12mrt19: 

a. D66 + Leudal Sociaal vinden het rijp voor agendering; 

b. Samen Verder, CDA en VVD vinden het pas rijp nadat het college het raadsvoorstel in 

die zin zal hebben aangepast dat duidelijker wordt aan welke projecten, wanneer,  

waarom en hoeveel geld moet worden besteed; 

c. Ronduit Open vindt het niet rijp voor agendering, ze wenst vast te houden aan de bij 

raadsbesluit van 11feb14 ingezette detailsturing door de gemeenteraad. 

Progressief Akkoord Leudal vindt het niet rijp omdat de op te stellen visie te beperkt 

van opzet wordt. Er dient een integrale visie te komen voor het gebied van het 

Buggenumse Veld + het voormalige PLEM-terrein, + de Bouxweerd + de kern 

Buggenum + de hoogwaterbescherming Buggenum. 

 

De heer Sleven kondigt aan dat zijn fractie, voor het geval dat het toch tot raadsagendering op 

12mrt19 komt, een amendement zal voorbereiden waardoor het raadsbesluit alleen betrekking 

heeft op de periode t/m 31dec19, zodat de voor dit jaar geplande projecten in elk geval 

doorgang kunnen vinden. Voor de jaren 2020 en volgende zal in dat geval nog nadere 

raadsbesluitvorming nodig zal zijn voor het uitvoeren van projecten. 

 

De voorzitter zegt dat in één van de komende commissievergaderingen eens een agendapunt 

moet worden gewijd aan het geven van een toelichting op alle projecten. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


